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Datum : Maandag 20 november 2023, 19.00 uur. 
Aanwezig : Wethouder van Zwanenburg, projectleider R. Ringenoldus, 

Communicatie M. Seinen, Locatiemanager opvanglocatie M. Teusink, 
jongerenwerk, afvaardiging van aanwonenden. 

Verslaglegging : Y. Somsen  
Aanleiding : 1e bijeenkomst start van de opvanglocatie en opstart maandelijkse 

evaluatiebijeenkomsten  
 

 

 
 
Doel van deze bijeenkomst: 

 Ervaringen over de start van de opvanglocatie delen met de aangesloten 
partijen; 

 Het opstarten van de maandelijkse evaluatiebijeenkomst met de gemeente, de 
locatiemanager en een afvaardiging van aanwonenden. 

 
Ervaringen over de start van de opvanglocatie 
Locatiemanager M. Teusink vertelt over de eerste twee weken.  
‘De jongeren zijn de eerste weken vooral bezig geweest met de huisregels, de 
dagstructuur en het creëren van een ritme.’ 
De eerste weken zijn positief verlopen. Er is een goede variatie aan woonbegeleiders 
die zowel Nederlands en Arabisch spreken. 
 
Vanuit de sigarettenwinkel zijn er na de start van de opvanglocatie enkele meldingen 
binnengekomen over jongeren die sigaretten hebben geprobeerd te kopen. De 
medewerkster van de sigarettenwinkel heeft hierop telefonisch contact gehad met de 
opvanglocatie. De jongeren zijn op dit gedrag aangesproken en de vervolgstappen zijn 
met hen gedeeld.  
 
Het Assink Lyceum heeft een voorlichting gegeven aan de vwo klassen over de 
jongeren die gehuisvest zijn in Haaksbergen. Het Assink Lyceum komt met een initiatief 
om de jongeren van de locatie en de jongeren uit Haaksbergen met elkaar kennis te 
laten maken. Zo kan er geleerd worden over een pluriforme samenleving en de 
verschillende culturen.  
 
De jongeren worden geïnformeerd over de gedragsnormen in Nederland. Zo worden ze 
bijvoorbeeld geïnformeerd over de beeldvorming die kan ontstaan als er een grote 
groep tegelijk naar een winkel gaat.  
 
Momenteel wordt er nog druk gekeken naar de scholing voor de jongeren en hoe deze 
vorm gaat krijgen. De jongeren zijn inmiddels wel aangemeld voor zwemles, deze zal 
binnenkort van start gaan. 
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Ervaringen vanuit de buurt 
De eerste weken zijn goed ervaren. Vanuit de buurt worden er geen signalen 
opgevangen dat inwoners bijvoorbeeld niet meer langs het pand durven lopen. 
Wel is de buurt bedachtzaam op het voorjaar. De jongeren zullen dan meer buiten het 
pand zijn. 
 
Ook worden de afspraken die destijds zijn gemaakt met het COA naar voren gehaald. 
Zo zou er een plakfolie voor de ramen geplaats worden en zou er groen geplant worden 
om de inkijk tegen te gaan. Hier is tot op heden nog geen actie op uitgevoerd. De 
betreffende aanwonenden zou dit graag geregeld willen hebben voor de ophoging naar 
het maximaal aantal jongeren. 
 
De maandelijkse evaluatiebijeenkomst 
Tijdens eerdere bijeenkomsten is er door aanwonenden geopperd om een maandelijks 
overleg te hebben met het COA en de gemeente. Tijdens deze bijeenkomst kunnen 
ervaringen met elkaar gedeeld worden. 
Zoals vastgelegd in de bestuursovereenkomst zal er 1 maand na ingebruikname van de 
locatie een moment plaatsvinden waarin er besloten wordt of er kan worden opgehoogd 
naar de maximale opvangcapaciteit. 
Dit moment zal op maandag  4 december plaatsvinden. De volgende 
evaluatiebijeenkomst met de afvaardiging van aanwonenden zal plaatsvinden op 18 
december 2023. Op verzoek van de aanwonenden zal de bijeenkomst om 19.30 uur 
starten. 
 
 

 
 


